
Országgyűlési képviselő

Iromány száma: K/9241.

Benyújtás dátuma: 2024-09-21 08:45

Parlex azonosító: 1KK73W9P0001

Címzett: Kövér László, az Országgyűlés elnöke
Benyújtó: Dr. Vadai Ágnes (DK) 

Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Semjén Zsolt, nemzetpolitikáért, 
nemzetiségpolitikáért, egyházpolitikáért és egyházdiplomáciáért felelős miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Valóban csak a Karmelitában és csak 
épületmegáldáson találkozott Bese Gergővel, a NER immár bukott sztárpapjával?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

K/9131. számon írásbeli kérdést nyújtottam be önnek. A kérdésem nagyon egyszerű volt: "Milyen
kapcsolatban állt ön Bese Gergővel, a NER immár bukott sztárpapjával? (Van közös mosolygós
fotójuk, úgyhogy ne írja azt, hogy semmilyenben!)”

Ön a  kérdésemre  a  következőt  válaszolta:  „Tájékoztatom,  hogy a  papsággal,  lelkészekkel  való
kapcsolattartás  a  munkám része.  Az említett  személlyel  a  Karmalitában –  a  munkahelyemen –
szokásos épületmegáldáson találkoztam.”

A hang.hu internetes portál azonban kiderítette, hogy „Bese Gergő Péter (akkor még) dunavecsei
plébános Nacsa Lőrinc KDNP-s frakcióvezető-helyettes és frakciószóvivő stábjának fizetési listáján
volt  2018 őszétől évekig.  Idén májusban – amikor a kormánypártok már tudhattak a pap viselt
dolgairól – óvatosságból a plébános édesanyját, B. G.-nét alkalmazták, akkor már Rétvári Bence
KDNP-alelnök  és  miniszterhelyettes,  a  Belügyminisztérium  parlamenti  államtitkárának
stábtagjaként.”

Szintén a Magyar Hang írta meg, hogy „Nacsa Lőrinc (KDNP) lapunknak nem, a Telexnek viszont
válaszolt Bese Gergő alkalmazásával kapcsolatban, ám nem bontotta ki az igazság minden részletét.
A portál  mai  cikkünkkel  kapcsolatos  megkeresésére  azt  közölte,  hogy  „hat  évvel  ezelőtt  egy
rövidebb  időre  kértem Bese  Gergő  segítségét.  Ez  a  szerződés  már  évek  óta  megszűnt.”  Ezzel
szemben lapunk információi szerint a rövid idő legalább 44 hónapig tartott, hiszen 2018-tól 2022
áprilisáig, vagyis csaknem egy teljes parlamenti cikluson át Bese Gergő még biztosan fizetést kapott



a Parlamentből mint Nacsa Lőrinc alkalmazottja.”

Mindezekből világosan következik, hogy a bukott NER-pap igen szoros kapcsolatot ápolt a KDNP
frakcióval.

 

Mielőtt újabb turpisságok derülnének ki, javaslom, hogy gondolja át válaszát az alábbi kérdésre:

 

Valóban csak a Karmelitában és csak épületmegáldáson találkozott Bese Gergővel, a NER immár
bukott sztárpapjával?

 

Budapest, 2024. szeptember 21.
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